
Mødereferat fra generalforsamlingen i grundejerforeningen.

Den18. April 2001 afholdes generalforsamling i Golfvængets grundejerforening.

Mødet blev afholdt på Kronprinds Frederik, Fredericia.

Tilstede var følgende parceller reprænsenteret:

Golfvænget 2
Golfvænget 6
Golfvænget 10
Golfvænget 12
Golfvænget 13
Golfvænget 14
Golfvænget 30
Golfvænget 32
Golfvænget 34
Golfvænget 36
Golfvænget 38
Golfvænget 46
Golfvænget 48
Golfvænget 50
Golfvænget 52
Golfvænget 54

- samt 16 parceller som Poul Lodahl ejer.



Formanden bød velkommen og præsenterede dagsordenen.

Claus Jensen blev valgt som dirigent.

Formanden præsenterede årsberetningen fra bestyrelsen. ( vedlagt)

Vi havde en diskussion om vi skulle have vejchikaner i stedet for skiltning om ro.lig vej
Eller legene børn.
Vi blev enige om at bestyrelsen indhenter priser på chikanerne, samt undersøger om vi
kan overholde de betingelser der er for udrykningskøretøjer, som vi selvfølgelig skal.

Rabatterne som Interbyg har ødelagt bliver repareret i uge 18.
Hvis andre ser at lastbiler el. ligencle ødelægger rabatterne, bedes beboerne tage
nummeret på bilen og helst firmanavn ligeså, så vil bestyrelsen tage kontakt til firmaet.

Der kom forslag om at lægge græsarmeringssten på et tidspunkt, når husejerne selv har
lyst.
Poul Lodahl fortalte at rabatterne er lavet fra start som kørefaste , og det vil de være om et
par år.

Budgetforslaget blev fremlagt af kasseren.
Der blev protesteret over vejfonden, at der blev spurgt om det var nødvendigt at afsætte
20.000,00 om året.
Der blev givet bestyrelsen kompetence til at mengelere lidt med pengene.
Budgettet blev vedtaget.

Valg af bestyrelse og suppleanter: De blev genvalgt.

Valg af revisor og suppleanter: De blev genvalgt.

Eventuelt.

Der blev spurgt om bestyrelsen vil tage kontakt til kommunen ang. Belysning på stien mod
Fredericia Hallen, samt til de andre grundejerforeninger i nabolaget.

Bestyrelsen blev spurgt, hvordan med græsslåning af fælles areal, intet blev vedtaget,
men flere ting kom frem, hvordan vi kan gøre det.

Bestyrelsen skal tage kontakt til Morten Petersen om et tilbud på snerydning, samt
anlægning af det fælles grønne areal.

Formanden takkede for god ro og orden.


